
Referat fra skolebestyrelsesmøde  

Torsdag d. 1.5.2025 Kl. 17.00 – 19.30 

Til stede: Tommy, Kristine, Tatiana, Heidi, 

Christina, Patrick, Rune 

Afbud: Søs, Brian 

Referent: Kristine 

0. Godkendelse af referat gøres sidst 

på mødet. 

Referatet fra sidst findes på skolens hjemmeside 
 

1. Nyt fra skolen Orientering 
Der er afviklet National Trivselsmåling på skolen, og 
der foreligger nu resultat. Når vi har fået set 
rapporterne igennem, vil resultatet blive præsenteret 
og drøftet i skolebestyrelsen. 
 
Alle klasser har nu været afsted på lejrskole. I sidste 
uge var det 2. og 6. klasse, der var afsted. Der vil blive 
evalueret på lejrturene i personalegruppen, og tages 
også op til drøftelse i skolebestyrelsen. 
 
Der er tegnet nogle mere farverige linjer på 
udearealerne, der skal hjælpe børnene til at se hvor de 
må færdes på egen hånd. 
 
Vi har i dag sagt velkommen til spirebørnene. Det er en 
spændende dag for såvel børn som forældre. 
 
Vi er i gang med foretage nogle omstruktureringer i 
vores mellemform, der skal styrke indsatsen omkring 
de børn, der er tilknyttet mellemformen. Det 
indebærer bl.a. at vi prioriterer flere timer i 
mellemformen i perioden frem til sommerferien. 
 
Vandskaden er udbedret, men vi afventer fortsat en 
afslutning på arbejdet. Vi håber på at medarbejdere 
kan flytte forberedelse og personalerum tilbage i 
kommende uge. 
 

2. Nyt fra SFO og SFO2 Orientering 
Som hvert år, så medfører spireforløbet nogle 
justeringer i mødetiderne for pædagogerne. Der er 
desuden brug for ekstra hænder i denne periode.  
Jimmi og William vil derfor være i SFO’en i større 
omfang frem til sommerferien.  
 



Der har været lidt udfordringer med enkelte 
morgenåbninger. Senest i sidste uge. Der var tale om 
en menneskelig fejl, der gjorde at der ikke blev åbnet i 
SFO’en til tiden Vi tilstræber at dette ikke sker. Som 
forældre kan man skrive eller ringe til Rune om 
morgenen, hvis man oplever at der ikke er en 
morgenåbner. 
 
Der har været bolche/burger aften for 3.-6. klasse. Vi 
havde prioriteret en voksen mere end tidligere, da det 
er et arrangement, hvor der er brug for voksne til at 
hjælpe børnene. Det var igen i år en succés, og vi 
påtænker flere lignende arrangementer næste år. 
 

3. Faste punkter på dagsordenen 

 Håndtering af konflikter og 

voldsomme episoder i 

børnegruppen 

 Personalesituationen 

 Elevsituationen 

 Vikardækning 

 Økonomi 

Orientering  
 
Der arbejdes fortsat på at sikre at der ikke opstår 
voldsomme episoder børnene i mellem. Der har 
desværre været et par episoder siden sidste 
skolebestyrelsesmøde. Vi håndterer dem når de 
opstår, og der arbejdes dagligt på at skærpe 
håndteringen af episoder der opstår, men særligt med 
fokus på den forebyggende indsats. 
 
Det er nu officielt at Carina Christiansen de Fries er 
blevet ansat som lærer på Nordbakkeskolen. Hun vil 
primært lægge sine timer i 2. klasse og have idræt i 
4./5. klasse frem til sommerferien. Carina er startet 1. 
maj. 
 
Vi har tilknyttet 2 tilkaldevikarer. Mie, der primært vil 
være i undervisningsdelen og Jimmi, der vil lægge de 
fleste timer i SFO’en. 
 
Skolebestyrelsen orienteres om sygefravær på 
personaledelen som fast punkt. 
 
Skolebestyrelsen orienteres om skolens økonomi, 
herunder økonomiske prioriteringer. 
 

4. Skoleårets planlægning 

 Tidsplan for skoleårets 

planlægning 

 Timefordelingsplan 

 Ringetider 

 Lejrture 

 Indsatsområder 

Drøftelse 
 
Ledelsens overvejelser for kommende skoleår 
præsenteres for skolebestyrelsen, med henblik på en 
drøftelse ift. indsatsområder på skolen kommende 
skoleår. 
 



60. min. Lektioner: bestyrelsen godkender skolen 

fortsætter med 60 min. Lektioner i kommende skoleår.  

Lejrtur:  

Koordinering og optakt skal være bedre og rettidige.  

Ideer om at 0.-1. kl. kan overnatte på skolen. De er 

små og vil gerne være på tur, som ikke behøver være 

langt væk.  

Transport virker som en generel udfordring i flere 

klasser. Forældre skal høres om de kan køre ved 1. 

forældremøde i august.  

Fællesskabet omkring at gøre sengen klar, viser 

bamser, spiser aftensmad sammen, putter sammen 

giver noget.  

6. kl. skal have deres tur alene. Nogle mener klasser 

kan tage afsted sammen, andre mener en lejrtur er for 

klassen.  

Skal det være ens for alle klasser? 

Hvor er et fedt sted for børnene at tage hen? 

Penge vi tjener (markedsfest osv.) skal de gå til 

klassen, til fællesskabet, til ture, til legeplads? 

 

Indsatsområder: 

Fokus på faglige løft i især dansk og matematik.  

Det tænkende klasserum i matematik er en ny måde 

arbejde med matematiskforståelse. 

Læringsmiljøer: hvordan starter vi en skoledag, 

indretning af klasselokaler til læring i børnegruppen. 

Fokus på oprydning, passe på skolens ting, hvor 

børnene er med til at passe på vores skole.  

 

5. Skoleudviklingssamtale Drøftelse og beslutning 
Der afholdes skoleudviklingssamtale d. 22/5. På 
baggrund af oplæg fra Rune besluttes dagsorden og 
deltagere til samtalen. 
 
Ide:  
Præsentation af skolens vision med datafokuseret 
status.  



Til kommende møder:  

Antimobbestrategi 

Sukkerpolitik 

Princip for skoledagens start 

Drøftelse omkring trivselssporet, hvor vi snakker ned i 
konfliktniveau og hvordan vi kan have en hverdag 
uden konflikter børnene imellem. 
Hvordan tænker vi børnenes input med mødet?  
 

6. Kontaktforældre på 

Nordbakkeskolen 

Drøftelse 
Der åbnes for en drøftelse af en funktionsbeskrivelse 
for kontaktforældre på Nordbakkeskolen. Formålet er 
at få afdækket hvordan samarbejde mellem 
skolebestyrelse, kontaktforældre og skole fungerer og 
kan optimeres fremadrettet. 
 

- Kontakt til skolebestyrelsen 
- Med til at lave dagsorden til forældremøder 

med punkter der rør sig i fællesskabet.  
- Klassen kan have et festudvalg ud over 

kontaktforældrerådet.  
- Kontaktforældre kan tage referat ved 

forældremøder.  
- To forældremøder pr. Klasse. Skolen holder 

fast i aftaler året igennem.  
- Kan vi tilbyde børnepasning ved 

forældremøder? 
- Kontaktforældres input til skolebestyrelsens 

arbejde.  
- Definition af forældremøder og 

kontaktforældremøder.  
- Hvordan gør vi det vigtigt for forældre at 

deltage i forældremøder? 
- Skal vi have oplægsholdere ud til at give fælles 

info og taler ned i et fælles tema? 
- Fagsproget børnene har gennem undervisning 

kan laves som oplæg til forældrene. Diamant, 
ulvesprog, inderst inde osv.  

 

7. Eventuelt Stor bekymring fra skolebestyrelsen omkring lokal 

TucTuc. Episode Tirsdag d. 29. april ca. kl. 13.00. 

Bestyrelsen kender til flere episoder, hvor hun kører 

ind over skolens gård og sti arealer fra cykelsti mod 

bus. 



 

Årshjul for gennemgang og revidering af principper og retningslinjer – Opdateret d. 27-09-2024.  

August 
Kommunikation 
 
Den gode 
kommunikation 
mellem skole og 
hjem 
 

September 
Reklamer på 
skolens 
område 

Oktober 
Underretning 
af lærings-
udbytte 
 

November 
Forældredeltagelse i 
undervisningen 
 
Samarbejdet om 
trivslen (herunder 
mobbepolitik) 

December 
Undervisnings-
pligten ift. 
deltagelse i 
Musikskole 
eller 
foreninger 
 
Lejrture 
 

Januar 
Bevægelse i 
skoledagen 
 
Vikardækning 

Februar 
Undervisningens 
organisering 
 
SFO´ens 
virksomhed 

Marts 
Hensyn til 
buskørsel 
 
Arbejdets 
fordeling 
mellem 
skolens 
medarbejdere 

April 
Skema 
 
Princip for 
den gode 
start på 
skoledagen 

Maj 
Mobilpolitik 
 
Alle børn cykler 
 

Juni 
Deltagelse i 
idræt 
 
Kostpolitik 

 

 


